
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 28.5 2018 

 

Přítomní členové (bez titulů):  

F. Dolák, A. Hudáčková, D. Nováková, A. Polanová, D. Kimmer, S. Bártlová, R. Baxa, S. 
Berková, L. Třísková, V. Mazák, K. Albert 

Omluvení členové (bez titulů): 

L. Šedová, J. Maňhalová, 

Neomluvení členové (bez titulů): 

Hosté (bez titulů): 

V. Tóthová, J, I. Chloubová, M. Šíp, R. Prokešová, O. Doskočil, J. Vacková  

Omluvení hosté (bez titulů): 

Předseda AS ZSF JU F. Dolák zahájil zasedání AS ZSF JU a konstatoval, že senát je 
usnášeníschopný.  

Vyhotovením zápisu byl pověřen V. Mazák   
HLASOVÁNÍ O ZAPISTOVATELI:  
PRO: 10    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 1 
 
Jako skrutátoři byli navrženi: K. Albert,  D. Nováková. 
HLASOVÁNÍ O SKRUTÁTORECH:  
PRO: 9      PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 2 
 
Program: 

1. Návrhy studijních programů připravených k akreditaci – projednání  
2. Různé 

 

HLASOVÁNÍ O PROGRAMU:  
PRO: 11     PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
 
 

1. Návrhy studijních programů připravených k akreditaci – projednání  

Děkanka Tóthová představila akademickému senátu důvod předložení dokumentů resp. návrh 
jednotlivých studijních programů k akreditaci. AS rovněž informovala, že z příslušných 
ministerstev se vracejí připomínky. Uvedla, že žádá AS o projednání těchto materiálů, které 
budou v rámci akreditačního procesu senátu předloženy ještě jednou po schválení materiálu 
z ministerstev.  Uvedla, také, jakých, v současné době, oborů se akreditace týká. V tu chvíli se 
totiž bude jednat již o kompletní, neměnný materiál. Následně tedy požádala, o projednání 
těchto materiálů per rollam.  



 

Rozprava: 

Senátor Dolák vznesl dotaz, zda připomínky z ministerstev, jsou zásadního charakteru.  

Děkanka Tóthová uvedla, že nejsou nijak zásadní, spíše se jedná o doplnění či specifikování. 

Senátor Dolák vznesl dotaz, jak bude probíhat řešení situace, kdy student přeruší studium 
v současné akreditaci a nastoupí pak do nové. Zda to bude, vzhledem k změnám možné.  

Děkanka Tóthová uvedla, že student může počítat s určitými změnami, jako jsou např. změny 
předmětů. Nicméně neznamená to, že by to pro studenta mělo znamenat nějaké komplikace.  

 

2. Různé 

Děkanka Tóthová požádala o mimořádné zasedání AS ZSF JU k projednání rozpočtu a to dne 
13. 6. 2018 od 16:00.  

Akademický senát s tímto datem souhlasí.  

Nikdo z přítomných neměl žádný podnět k projednání v tomto bodě.  

Předseda AS Dolák zasedání ukončil  

 

 

 

 

Zápis o Hlasování per rollam ke dni 30. 4. 2018 

AS ZSF JU schválil návrh Výroční zprávy o činnosti ZSF JU za rok 2017. Hlasování per rollam 
proběhlo ve dnech 23. 4. – 30. 4. 2018.  

VÝSLEDEK HLASOVÁNÍ:  

PRO: 13      PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 

 

 

 

Příští zasedání je plánováno na dne 13.6.2018 od 16:00.  

 

 

 

Zapsal: V. Mazák        Ověřil: F. Dolák  


